
Protokół Nr  1/2025 

z posiedzenia Komisji ds. Samorządu, Ochrony Środowiska 

i Bezpieczeństwa Publicznego 

z dnia 14 stycznia 2025  roku 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Gawrysiak Renata – przewodnicząca komisji 

2. Kraszewska Sylwia – zastępca przewodniczącej komisji 

3. Matuszewski Robert   – członek komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Kołodziej Piotr – Przewodniczący Rady Gminy  

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kilimiak Urszula – Inspektor 

4. Kryszak Magdalena – Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki przestrzennej, 

Komunalnej,  Rolnictwa i Ochrony środowiska 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Informacja dotycząca wiat przy przystankach autobusowych na terenie Gminy 

Dąbrowa Biskupia (ilość i ich stan techniczny). 

3. Wykaz dróg gminnych gruntowych (ilość i umiejscowienie). 

4. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji, radna Renata Gawrysiak o godz. 8.00 

otworzyła posiedzenie Komisji. Następnie powitała Przewodniczącego Rady Gminy Piotra 

Kołodzieja, Wójta Gminy Marcina Filipiaka członków komisji,  oraz pracowników 

przybyłych na komisję .  

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad  2. Informacja dotycząca wiat przy przystankach autobusowych na terenie Gminy 

Dąbrowa Biskupia (ilość i ich stan techniczny). 



Pani Magdalena Kryszak – przedstawiła powyższy temat. Radni zapoznali się z wysłanymi 

wcześniej materiałami. 

Pani Magdalena Kryszak - poinformowała, że to że się zajmujemy przystankami to wynika z 

ustawy o transporcie drogowym. Przypomniała również o ilości przystanków autobusowych 

przy drogach gminnych których jest 16, przy drogach powiatowych jest 65  oraz przy drogach 

wojewódzkich – 32 przystanki. 

Dyskusja: 

Radna Renata Gawrysiak – jest zbulwersowana tym, że mamy tak mało , bo tylko siedem 

wiat przystankowych  przy drogach gminnych  na szesnaście  przystanków.  Nadmieniła, że 

może by sołtysi i radni zrobili rozeznanie co do frekwencji osób korzystających z przystanków 

np. młodzież i dzieci dojeżdżających do szkół  żeby chociaż mieć jako takie rozeznanie gdzie 

jest konieczność aby taka wiata była. 

Pani Magdalena Kryszak – poinformowała, że jak nie ma sygnału o konieczności postawienia 

wiaty to to po prostu jej tam nie ma. Stwierdziła też , że w kwestii frekwencji najlepsze 

rozeznanie ma przewoźnik. 

Wójt Gminy – poinformował, iż w ubiegłym roku zrobione zostały dwa perony w Stanominie, 

konieczne to było ze względu na to , iż to musi być teren utwardzony aby autobusy mogły się 

w tym miejscu zatrzymywać. 

Nadmienił też, iż zamiast wiat wolałby place zabaw, bo z tego korzysta sporo dzieci w 

każdym sołectwie a praktycznie na każdym placu jest jakiś element do naprawy. 

Pani Magdalena Kryszak – poinformowała, że jeśli chodzi o place zabaw to co roku jesteśmy 

losowani do kontroli przez Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego. Priorytetem jest 

bezpieczeństwo dzieci korzystających z placów zabaw. 

Komisja nie miała więcej pytań do pracownika. 

Ad 3. Wykaz dróg gminnych gruntowych (ilość i umiejscowienie). 

Pani Magdalena Kryszak –przedstawiła powyższy materiał, poinformowała, że nie mamy 

wykazu dróg gminnych gruntowych.  

Mamy takie obszary na naszym terenie np. Nowy Dwór, Dziewa, droga sędzińska ta sama 

sytuacja,  gdzie działka ma czasami 8 – 10 właścicieli m.in. Skarb Państwa, prywatne osoby. 

Nadmieniła również, że do roku  w 2022 roku nie mieliśmy uporządkowanych dróg 

publicznych, w 2022 roku Firma Lehmann zrobiła nam przegląd dróg publicznych. Mamy 20 

takich dróg. 

Radna Renata Gawrysiak – sugeruje aby może nie od razu ale sukcesywnie w miarę 

możliwości zacząć porządkować te drogi abyśmy w końcu mieli taką ewidencję. Jakby gmina 

miała taki wykaz to wtedy wiemy na czym stoimy, żeby nie było takich zaniedbań, zaszłości. 



Pani Magdalena Kryszak – poinformowała, że najpierw musi być geodeta , a to są koszty. 

Komisja nie miała więcej pytań do pracownika. 

Ad  4. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodnicząca Komisji , radna Pani Renata 

Gawrysiak podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie.   

Dąbrowa Biskupia, dnia 14 stycznia  2025 r., godz. 9.40. 

Protokołowała:       Prowadzący posiedzenie 

Urszula Kilimiak       Renata Gawrysiak 


